
 

  

探索「澳科一號」的「心臟」—— 澳科衛星科學與應用數據中心 
日期：2025.02.23 

時間：10:00-18:00 

地點：R 座綜合教學大樓 R110 室 

 
澳科衛星科學與應用數據中心首次全面開放，帶您走進「澳科一號」衛星的「心

臟」，揭開衛星數據從太空到地面的神秘旅程！ 

活動亮點：  

1. 「澳科一號」衛星項目成果及未來發展規劃展示 

 「澳科一號」衛星項目科研人員親自講解項目所取得的科研成果及未來的項目發展。 

2. 沉浸式體驗 

 現場參觀科研人員的工作場景——澳科衛星科學與應用數據中心。 

3. 與「澳科一號」衛星項目科研人員對話 

 自由與科研人員對話，解答你對「澳科一號」衛星項目、職業發展甚至科技發展的每一

個好奇。 

 

Discover the “heart” of  “Macau Science 1” - Data Center for Science 

and Application of  Macau Satellites 
Date: February 23, 2025 

Time: 10:00-18:00 

Venue: Room R110,1st Floor, Block R, Academic Complex 

 

Data Center for Science and Application of  Macau Satellites was fully opened for the first 

time, bringing you into the “heart” of  “Macau Science 1” and unveiling the mysterious 

journey of  satellite data from space to the ground! 

 

Highlights of  the event: 

1. Presentation of  “Macau Science 1” project achievements and future development plan 

 “Macau Science 1” project researchers will explain the project achievements and 

future development plan. 

2. An Immersive experience 

 On-site visit to the Data Center for Science and Application of  Macau Satellites. 

3. Conversation with “Macau Science 1” researchers 

 A conversation with the researchers, they will answer your curiosity about the 

“Macau Science 1” project, career development and even technological development. 

 

  

 


